
 
 

 ,חברות וחברי הפ"י שלום רב

בתחילת החודש התקיים כנס הפסיכולוגים הקליניים בים עונת הכנסים הולכת ומסתיימת, 

בשבוע . ביותרוההדים שהגיעו אלינו מתארים כנס מוצלח בו היה לי הכבוד לברך, המלח 

שעבר התקיים באילת כנס הפסיכולוגים החינוכיים. היה זה כנס מרשים ביותר שלקחו בו 

 -סדנאות שהונחו ע"י כ 60 -ביותר מ שהשתתפופסיכולוגים ופסיכולוגיות  800 -חלק קרוב ל

אני יכול להעיד שהכנס היה  20 -מנחים. כמי שהשתתף בכנס וגם הנחה בו זו השנה ה 70

אווירה הייתה נפלאה והמפגש החברתי חם ומרגש. הצוות המארגן וועד מאורגן למופת, ה

. לצערנו הביקוש עלה על ההיצע ומספר קטן של והערכה החטיבה החינוכית ראויים לכל שבח

חברי הפ"י כל נרשמים לא התקבלו לכנס עקב העדר מקומות. אנו מקווים שבשנה הבאה 

 הזה. לקחת חלק בכנס החשובשירשמו יוכלו החינוכיים 

ומחאות והפגנות שלנו הפסיכולוגים בות פעולות נמרצות של פורום הארגונים קבע

צדדית של משרד הבריאות להמיר את מודל המלגות -והפסיכולוגיות כנגד ההחלטה החד

ראש  ד"ר הגר מזרחיהחליטה  ,למבחני תמיכה למתמחים מחוץ למוסדות משרד הבריאות

ועדת בחינה של אופן הקצאת מלגות ההתמחות "במשרד הבריאות להקים  חטיבת הרפואה

. בראש הוועדה יעמוד מר גבי פרץ הפסיכולוג "ממשלתיים לפסיכולוגים למוסדות שאינן

הראשי של משרד הבריאות ושלושת ראשי פורום הארגונים למען הפסיכולוגיה הציבורית 

שנצליח ביחד עם זה תהליך לא פשוט ואנו מאמינים שיהיה נראה  קבלו כתבי מינוי לוועדה.

החברים האחרים בוועדה לגבש את ההחלטות הנכונות שיאפשרו בטחון התמחותי 

 למתמחים והמתמחות.

נפגשנו ראשי פורום הארגונים עם רעיית נשיא המדינה במטרה לבדוק  ,28/11/2022 -ב

 הייתה  פגישההאיתה כיצד היא יכולה לתמוך ולסייע למאבק למען הפסיכולוגיה הציבורית. 

הגברת הראשונה, גילתה בקיאות במצב הדברים ונכונות גב' מיכל הרצוג,  .יובית וחמהח

 לסייע. סוכם שנמשיך את הדיאלוג החשוב הזה.

בשבוע  התקיימה ,לדגולדפאפרת הרכזת גב' שות א, ברבהפ"י םהעצמאיתחום במסגרת 

בזום  ועברההרצאה שהל. "טיפים לקראת סוף שנת המס" :בנושא חשובההרצאה שעבר 

פסיכולוגים ופסיכולוגיות וההדים היו חיוביים ביותר. תודה לאפרת ולמריאל  70נרשמו כ 

המנכ"לית שלנו על רצף ההרצאות שזכינו להן במהלך השנה החולפת. אנו ממתינים 

 בסקרנות ועניין לסדרה הבאה.

את עצמו "כתרפיסט גופני" מאבן יהודה, יריב כהן, שהגדיר  בעקבות מעצרו של המטפל 

נית במטופלותיו, נדרשנו ע"י מספר גופי תקשורת להביע את עמדתנו בנושא. אני יופגע מ

בגלי צה"ל והדגשתי את המצב הפרוץ והמסוכן שבו  אפי טריגרשל הבוקר כנית ורואיינתי בת

תרפיסט כשאדם יגדיר את עצמו  כדיבלבד בשדה הטיפולי שבו נדרשים  תעודת לידה ודופק 

הפסיכולוגים זה של הדגשתי בדברי את הייחוד של המקצועות המורשים ואת  טפל באנשים.יו

מבחינת המקצועיות, השמירה על האתיקה וההגנה על המטופלים והמטופלות. ניתן  בפרט

 .ל, באתר ובפייסבוק של הפ"י "לי צהגבהריאיון לשמוע את הקלטת 



 
התמודדויות נפשיות ורגשיות בנושא  כנס בכנסת ישראלהתקיים הילד" לכבוד "יום זכויות 

כויות זוהמועצה ל והקליטה העלייה תשרביוזמת  ,לילדים ונוער במדינת ישראל ודרכי הסיוע

שהשתתפו  אורטל בוחניק אצילקר ודר' תודה מיוחדת לחברי החטיבה החינוכית גיא י. הילד

 .כנציגי הפורום למען הפסיכולוגיה הציבורית

חנוכה, שחוגגים בקרוב את  וחברות יםוברכות לחבר טובה אזרחית חדשהשתהיה לנו שנה 

 .דסילבסטר ונובי גו ,כריסטמס

 ושיהיה לנו חורף ברוך גשמים ונטול הצפות.

 שלכם 

 יורם

 


